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JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. április 18.            
napján 15.00 órától megtartott, rendkívüli nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye:  Dédestapolcsány Község Önkormányzata Tanácsterme 
   3643 Dédestapolcsány, Petőfi S. u. 21. 
 
Jelen vannak:              Lukács László              Polgármester 
    Kiss Miklós Dániel  Alpolgármester 
    Csízi Csaba   Képviselő     
    Győrfi Péter   Képviselő 
    Németh Attila   Képviselő 
    Földi László                        Képviselő 
                                    Győrfi András             Képviselő 
 
Igazoltan maradt távol:  ----- 
 
Tanácskozási joggal jelenlévő meghívott az ülés egész tartamára: 
 

Turóczi Szilvia Igazgatási ügyintéző, jegyző távollétében és 
megbízásából 

Jegyzőkönyvvezető: 
   Turóczi Szilva  Igazgatási ügyintéző 
 
Meghívottak: 

Dr. Herczeg Tibor  Jegyző, címzetes főjegyző 
Turócziné Fazekas Magdolna SZMSZ 11§ (4) bek. h) pontja alapján 

Megjelentek: 
Turócziné Fazekas Magdolna  SZMSZ 11§ (4) bek. h) pontja alapján 

 
A Képviselő-testület ülésén megjelent helyi lakosok száma: 1 fő 
 
Lukács László Polgármester tisztelettel köszöntötte a Képviselő-testület tagjait, megállapította, hogy 
a Képviselő-testület 7 tagja jelen van, a Képviselő-testület határozatképes, az ülést megnyitotta. 
Javasolta, hogy a napirendi pontokat a meghívóban szereplő tárggyal és sorrendben tárgyalja a 
Képviselő-testület kiegészítve a nyílt ülést az „Egyebek” napirendi ponttal a következők szerint: 
 
5.  „6 hónapra visszamenőleg a nettó 200 000 Ft meghaladó mindennemű kiadás kimutatása, 

       6 hónapra visszamenőleg pénztár, bank naplóba való betekintés” iránti indítvány 

       Előterjesztő: Polgármester 
6.  Döntés Dédestapolcsány Község Településrendezési Eszközeinek – több részterületre szóló – 

módosítása véleményezési szakaszának lezárásáról. 

A településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel összefüggő 
partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 15/2017.(X.31.) önkormányzati rendelet 
hatályon kívül helyezése 
Előterjesztő: Polgármester 

7. Bánvölgye Élménytábor üzemeltetésével, fejlesztésével kapcsolatos javaslat 
    Előterjesztő: Polgármester  
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Kérdezte, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele? 
Hozzászólás, észrevétel, javaslat nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsájtotta a napirendi pont tárgyalását a meghívóban leírtak 
szerint az elhangzott kiegészítéssel együtt. 
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a napirendet elfogadta a következők szerint: 
 
NAPIREND 
  

1. A Bánvölgye Élménytábor kis-faházai felújításához folyószámlahitel igénylése 
Előterjesztő: Polgármester 

2.1. A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó támogatás 
igénylése 

2.2. A szociális tüzelőanyag támogatásról szóló önkormányzati rendelet módosítása 
Előterjesztő: Polgármester 

3. Javaslat a 2024. évi közművelődési szolgáltatási terv elfogadására 
Előterjesztő: Polgármester 

4. Birtok-összevonási csereszerződéssel kapcsolatos beadvány megtárgyalása 
Előterjesztő: Polgármester 

5. „6 hónapra visszamenőleg a nettó 200 000 Ft meghaladó mindennemű kiadás kimutatása, 
     6 hónapra visszamenőleg pénztár, bank naplóba való betekintés” iránti indítvány 

Előterjesztő: Polgármester 
6.   Döntés Dédestapolcsány Község Településrendezési Eszközeinek – több részterületre 

szóló – módosítása véleményezési szakaszának lezárásáról. 

A településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel 
összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 15/2017.(X.31.) 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezése 
Előterjesztő: Polgármester 

7.    Bánvölgye Élménytábor üzemeltetésével, fejlesztésével kapcsolatos javaslat 
    Előterjesztő: Polgármester  
 

Javaslat zárt ülés elrendelésére 
8.    Önkormányzati tulajdonban lévő, értékesítésbe bevonható földterületek kijelölése 

Előterjesztő: Polgármester 
9.    Önkormányzati tulajdonban lévő erdőrészletből fa értékesítése 

Előterjesztő: Polgármester 
 
Lukács László Polgármester napirend előtt elmondta, a rendkívüli ülésen nincs lejárt határidejű 
határozatokról beszámoló, viszont javasolnám, hogy a bizottságok az autóbusz-öböllel kapcsolatos 
javaslatukat mondják el, hogy a Kalányos úrnak ne kelljen túl sokat várni. 
 
Németh Attila Műszaki Bizottság Elnöke elmondta, a bizottság kint volt a helyszínen, 
megtárgyaltuk és az a döntés született, hogy a különböző jogszabályokhoz kell igazítani ezt a beadványt, 
és ha ez alapján döntünk, telefonos tájékoztatás alapján körülbelül 6.000.000 Ft-ba is belekerülhet a 
kapubejáró. Ha ezt képesek vagytok finanszírozni, akkor lehet róla beszélni. 
 
Földi László Pénzügyi Bizottság Elnöke elmondta, mivel arrébb kell helyezni a buszmegálló-öblöt, 
így olyan, mintha egy új buszmegállót alakítanánk ki, mert az öbölből nem lehet bejáratot létesíteni, 
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tehát a buszmegálló arrébb kerülne és ha még ott csatornába is ütköznénk, akkor az még feljebb is 
viheti a költségeket. 
 
Győrfi András Képviselő elmondta, de az egész akár ott megállhat, hogy a Volánbusz Zrt. hajlandó-e 
foglalkozni a kérdéssel, ugyanis a busz-öbölből egy métert sem lehet elvenni a hozzájárulásuk nélkül. 
 
Kalányos Levente helyi lakos hozzászólásra jelentkezett. 

Lukács László Polgármester szavazásra bocsátotta a hozzászólási jog biztosítására vonatkozó 
javaslatot.  

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül Kalányos Levente részére biztosította a 
hozzászólás lehetőségét.  

Lukács László Polgármester megadta a szót Kalányos Levente helyi lakosnak.  

Kalányos Levente helyi lakos elmondta, hogy semmi gond nincsen, csak szeretném ezt, egy 
válaszlevél formájában leírva kérni, arra a levelemre, amit Polgármester úrnak küldtem. 
 
Földi László Képviselő elmondta, rendben, mindenképpen küldünk róla egy írásbeli tájékoztatást. 
 
 
NAPIREND TÁRGYALÁSA: 
 

1. A Bánvölgye Élménytábor kis-faházai felújításához folyószámlahitel igénylése 
   Előterjesztő: Polgármester 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv mellékletét képező előterjesztés alapján tárgyalta a napirendet. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, a bizottságok megtárgyalták, kérem a javaslatokat. 
 
Földi László Pénzügyi Bizottság Elnöke elmondta, a Pénzügyi és Műszaki Bizottság a 
folyószámlahitel felvételét elfogadta azzal, hogy javasolja előzetesen Szuhakálló Önkormányzatát 
megkeresni támogatás nyújtása céljából. 
 
Lukács László Polgármester kérdezte, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele? 
Hozzászólás, észrevétel, javaslat nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot a jegyzőkönyv 
mellékletében foglaltak szerint. 
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

37/2024. (IV.18.) önkormányzati határozata 

folyószámlahitel igényléséről  
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete az OTP Bank Nyrt. Miskolci Fiókjától 

történő 7 000 000.- Ft (Hétmillió forint) folyószámlahitel felvételével egyetért. 
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A Képviselő-testület kötelezettséget vállal arra, hogy a kért hitelt és járulékait a futamidő alatt – a 

felhalmozási és tőke jellegű kiadásokat megelőzően – a költségvetésébe betervezi és jóváhagyja. 

A futamidő vonatkozásában a testület úgy nyilatkozik, hogy a 7 000 000.-Ft folyószámlahitelt 2024. év 

május hó 1. napjától kívánja igénybe venni és 2024. év december hó 23. napig visszafizeti. 

A Képviselő-testület a kért 7 000 000.-Ft folyószámlahitelt és járulékai erejéig az OTP Bank Nyrt. 

részére felajánlja a számlavezetés állandó átvezetési megbízása a helyi adó (az önkormányzatot megillető 

mindenkori részre vonatkozóan), valamint állami támogatás alszámlákra. Amennyiben a vállalt 

kötelezettségének az Önkormányzat nem tenne eleget, úgy a testület hozzájárul ahhoz, hogy az OTP 

Bank Nyrt. a megjelölt bevételekből a hiteltörlesztésnek és járulékának megfelelő összeget zárolja, a 

fizetési kötelezettség esedékességének időpontjában a szerződés szerinti kötelezettségek teljesítésének 

céljából leemelje. 

 

A testület felhatalmazza a polgármestert a hitelszerződés aláírására. 

 

  Felelős: Polgármester 

 Határidő: azonnal 

 
2.1. A települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó támogatás 

igénylése 
Előterjesztő: Polgármester 

 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv mellékletét képező előterjesztés alapján tárgyalta a napirendet. 
 
Lukács László Polgármester kérdezte, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele? 

 
Németh Attila Képviselő kérdezte, nem emlékszem az időpontra, hogy mikorra kell majd nekünk ezt 
finanszírozni? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, 416.000 Ft-ot kell nekünk vállalni a pályázathoz, de ezen 
kívül még a szállítási költség is hozzá jön, ami most utoljára 6.500 Ft + ÁFA volt. 
 
Németh Attila Képviselő kérdezte, ezt el tudjuk fogadni úgy is, hogy elméletben elfogadjuk, de ha úgy 
látjuk, hogy nincs rá költségvetés, akkor ezt tudjuk ejteni? 
 
Győrfi Péter Képviselő elmondta, hogy biztosan nem. 
 
Földi László Képviselő elmondta, a költségvetésbe be van tervezve. 
 
Lukács László Polgármester kérdezte, hogy van-e valakinek még ezzel kapcsolatban kérdése, 
észrevétele? 
További hozzászólás, észrevétel, javaslat nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot a jegyzőkönyv 
mellékletében foglaltak szerint. 
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
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38/2024. (IV. 18.) határozata 

a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag vásárlásához kapcsolódó 

támogatás igényléséről 

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a helyi önkormányzatokért felelős 

miniszter pályázati felhívása alapján, a települési önkormányzatok szociális célú tüzelőanyag 

vásárlásához kapcsolódó kiegészítő támogatására 164 erdei m3 kemény lombos fa fajtájú tűzifa-

támogatáshoz kapcsolódó támogatás igényt nyújt be. Az önkormányzat a támogatás felhasználásához 

416.560.-Ft önrészt vállal, a tárgyévi költségvetése terhére. 

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete nyilatkozza, hogy a pályázati felhívásban 

foglaltak szerint a szociális célú tűzifában részesülőktől semmilyen ellenszolgáltatást nem kér. 

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete nyilatkozza, hogy a helyi 

önkormányzatokért felelős miniszter pályázati felhívása szerinti igénylési feltételeket megismerte, 

elfogadja, támogatási igényét annak alapján nyújtja be. 

                                                                                     Felelős: Polgármester 

                                                                                     Határidő: 2024.04.30. 

 
2.2 A szociális tüzelőanyag támogatásról szóló önkormányzati rendelet módosítása 

Előterjesztő: Polgármester 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv mellékletét képező előterjesztés alapján tárgyalta a napirendet. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, módosítanunk kell a rendeletünket a döntésünk értelmében, 
egyrészt előrébb hoztuk a beadási határidőt november 30. helyett október 31. napra, a szállítási határidő 
is február 15. helyett, február 14. napjára módosul, illetve eddig 3 m3 volt benne, most a pályázati kiírás 
szerint 5 erdei m3.  
Kérdezte, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele? 
 
Hozzászólás, észrevétel, javaslat nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsájtotta a rendelet-tervezetet a jegyzőkönyv 
mellékletében foglaltak szerint. 
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a rendelet-tervezetet elfogadta és a következő 
rendeletet alkotta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének  

4/2024. (IV.19.) önkormányzati rendelete 

a szociális tüzelőanyag támogatásról szóló 14/2021.(X.22.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

 

Az elfogadott rendelet teljes szövege jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. 

 

3. Javaslat a 2024. évi közművelődési szolgáltatási terv elfogadására 
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Előterjesztő: Polgármester 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv mellékletét képező előterjesztés alapján tárgyalta a napirendet. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, kicsit későn kaptuk meg, ezért későn tudtuk ki is küldeni. 
 
Földi László Képviselő kérdezte, az a „Norvég alap” az mi, kaptunk rá támogatást? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy nem. A 180.000.-Ft-ot a Megyei Könyvtártól kapjuk, 
ami közvetlenül közművelődésre fordítható. 
Kérdezte, hogy van-e valakinek még ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele? 
 
További hozzászólás, észrevétel, javaslat nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsájtotta a határozati javaslatot a jegyzőkönyv 
mellékletében foglaltak szerint. 
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

39/2024.(IV.18.) határozata 

2024. évi közművelődési szolgáltatási terv elfogadásáról 

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 

megtárgyalta és úgy határoz, hogy a „Művelődési Ház Közösségi Tér” (3643. Dédestapolcsány, Iskola 

utca 33. szám) és a telephelyeként működő „Könyvtári, Információs és Közösségi Hely” (3643. 

Dédestapolcsány, Iskola utca 31. szám) 2024. évi közművelődési szolgáltatási tervét az előterjesztés 

melléklete szerint jóváhagyja. 

                                                                                      Felelős: Polgármester 

                                                                                      Határidő: értelemszerűen 

 

4. Birtok-összevonási csereszerződéssel kapcsolatos beadvány megtárgyalása 
Előterjesztő: Polgármester 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv mellékletét képező előterjesztés alapján tárgyalta a napirendet. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, csak jelezni szeretném, hogy ebben és a föld értékesítésben 
átfedés van és miután ezt megkaptuk, úgy gondoltam, hogy behozom, az pedig az én javaslatom volt és 
nem akartam belenyúlni egyikbe sem. 
 
Földi László Képviselő elmondta, mivel értékesítésre javasoljuk kijelölni a területet, így elutasításra 
kerül a csere. 
 
Kiss Miklós Dániel Alpolgármester elmondta, eddig az volt a problémánk a cserékkel, hogy nincs 
kijelölve értékesítésre. 
 
Földi László Képviselő elmondta, de miért cseréljük el, ha utána nem tudjuk eladni és még kevesebb 
folyik be a kasszába? 
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Lukács László Polgármester elmondta, tehát a javaslat az, hogy a Képviselő-testület miután 
értékesítésre kijelöli a területet, a kérést ismételten elutasítja. 
 
Földi László Képviselő kérdezte, az önkormányzat adhat be birtokösszevonási célú csere kérelmet? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy igen. 
Kérdezte, van-e valakinek egyéb kérdése, észrevétele, javaslata? 
 
További hozzászólás, észrevétel, javaslat nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot az alábbiak szerint: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

…../2024.(IV.18.) határozata 

birtok-összevonási csereszerződéssel kapcsolatos beadványról 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 

megtárgyalta és úgy határoz, hogy Molnár Gábor miskolci lakos - birtokösszevonási célú – földcserével 

kapcsolatos beadványát nem áll módjában teljesíteni, mert az Önkormányzat tulajdonában álló 

0225/45, 0225/47. helyrajzi számú földterületek a Pénzügyi és Műszaki Bizottság javaslata alapján – a 

mai testületi ülésen - értékesítésre kijelölésre kerülnek. 

                                                                                      Felelős: Polgármester 

                                                                                      Határidő: értelemszerűen 

 
Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 6 igen 
szavazattal, 1 tartózkodással, ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

40/2024.(IV.18.) határozata 

birtok-összevonási csereszerződéssel kapcsolatos beadványról 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 

megtárgyalta és úgy határoz, hogy Molnár Gábor miskolci lakos - birtokösszevonási célú – földcserével 

kapcsolatos beadványát nem áll módjában teljesíteni, mert az Önkormányzat tulajdonában álló 

0225/45, 0225/47. helyrajzi számú földterületek a Pénzügyi és Műszaki Bizottság javaslata alapján – a 

mai testületi ülésen - értékesítésre kijelölésre kerülnek. 

                                                                                      Felelős: Polgármester 

                                                                                      Határidő: értelemszerűen 

 

 
5.„6 hónapra visszamenőleg a nettó 200 000 Ft meghaladó mindennemű kiadás kimutatása, 
     6 hónapra visszamenőleg pénztár, bank naplóba való betekintés” iránti indítvány 

Előterjesztő: Polgármester 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv mellékletét képező előterjesztés alapján tárgyalta a napirendet. 
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Lukács László Polgármester kérdezte, volt-e ideje a Képviselő-testületnek áttanulmányozni, vagy 
menjünk végig rajta? 
 
Kiss Miklós Dániel Alpolgármester elmondta, én szeretném kérni, hogy beszéljük át. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, azzal kezdeném, ami az előterjesztésben is van, hogy 
félreértés volt az aláírással kapcsolatban, mert a Képviselő-testület aláírásával kaptunk egy levelet, a 
Képviselő-testület azok mi vagyunk. A lényegi kérdés az az 1-es pont, semmi akadály nincs, viszont elég 
jelentős időbeli munka a pénzügyes kollégánknak, akiről tudni kell, hogy gyermekáldás elé néz és már 
csak 4 órában fog dolgozni május végéig, ugyanis veszélyeztetett terhes. Kellőképpen le van terhelve, 
ráadásul Fürjes Evelint is tanítja be. Nem lehetetlen, de át kellene gondolni, hogy mit szeretne a testület, 
hogy azért szeretné-e megnézni, hogy esetleg milyen olyan kiadás van, amit ellehetne hagyni, de a 
kérésben mindennemű kiadás szerepelt, amiben benne van az óvoda, a bérek, a közfoglalkoztatás tehát 
tisztázni kellene, hogy milyen irányban gyűjtsünk adatokat, illetve a másik lehetőség az, hogy a 
Képviselő társaim beülhetnek a tanácsterembe, kihozzuk a dossziékat, amikbe fel vannak sorolva a 
kiadások, azt végig lapozzák és megnézik, hogy mi az, amiről szeretnének többet tudni. Ezt kellene 
átgondolni a testületnek.  
 
Csizi Csaba Képviselő elmondta, én lényegében nem is erre lettem volna kíváncsi, hanem arra, hogy 
amikor Polgármester úr egy hónapban elkölt, azt az 1.000.000.-Ft-ot, amivel Polgármester úr 
rendelkezik, az mire van elköltve? Csak szeretnénk tudni arról, hogy mit vásároltak, mert a lakosság 
minket is kérdezget és nem tudjuk a válaszokat. Azt sem tudom miről van szó. 
 
Lukács László Polgármester kérdezte, hogy esetleg nem olyan dolgot vásárolunk, ami benne van a 
költségvetésben? 
 
Földi László Képviselő elmondta, hogy nem, hanem hogy veszünk valamit, de mi nem tudunk róla. 
 
Csizi Csaba Képviselő elmondta, például tőlem kérdezték, hogy amit a bolt mellé letettek gyeprácsos 
követ, azt is kérdezték tőlem, hogy mi vettük vagy hogy mi lesz belőle és nem tudtam nekik választ 
adni, mert nem tudtam róla. 
 
Győrfi András Képviselő elmondta, voltunk ott bejáráson, a csatornázást megbeszéltük, de nekünk 
nem rémlett a gyeprács, a csatornázás mindenképpen, az el volt döntve. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, de a közfoglalkoztatást elfogadtuk, és abban benne van. 
 
Győrfi András Képviselő elmondta, tehát egy másik projektből lett ahhoz társítva. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, de hát elfogadtuk a közfoglalkoztatást, hogy mit csinálunk 
meg. 
 
Győrfi András Képviselő elmondta, hogy havi egy alkalommal beszélünk róla, nálunk ez nem annyira 
egyértelmű. 
 
Győrfi Péter Képviselő elmondta, én beszéltem a pénzügyessel, ő azt mondta, több helyen előfordul, 
hogy behívják a pénzügyes kollégát, hogy tájékoztassa a testületet azokról a dolgokról, amikre 
kíváncsiak, milyen kiadások vannak. Ha szólunk neki, ő szívesen eljön és tájékoztat a kiadásokról. 
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Németh Attila Képviselő elmondta, én szerettem volna azt látni, mert mindenkinek van valamilyen 
kérdése ezekkel kapcsolatban, azért is lett leírva, ahogy megbeszéltük egyértelműen, én bíztam benne, 
hogy ebből nem lesz személyes ellentét, nem számonkérésnek fogod venni az egészet.  
 
Lukács László Polgármester kérdezte, miért úgy néz ki?  
 
Németh Attila Képviselő elmondta, nem, én bíztam benne, hogy ebből az egészből nem lesz semmi, 
de azért ott volt bennem, hogy mégis lehet.  A lényeg, hogy lássuk hogyan működik ez az egész és én is 
szerettem volna azt látni, volt egy kérdésem kb. 2,5-3 éve a boltnál a térkövezés, padozat stb., a mai 
napig nem kaptam rá választ, lássuk, hogy mi mire megy el, milyen pénzek mennek el, tudunk-e benne 
valamint módosítani, több szem többet lát alapon. Több információ kellene, nem tudunk válaszolni az 
embereknek és az a legrosszabb, amikor mi állunk ott értetlenül. Jó lenne részletes információ, a 
legrosszabb példa a Gagarin út, az emberek azzal példálóznak.  
 
Lukács László Polgármester elmondta, meg fogom keresni a jegyzőkönyvet, amiben tájékoztatom a 
testületet, hogy a bolt melletti parkolót, a korábbi évben megvásárolt térburkolóból és a raktáron lévő 
szegélyből építettük meg és egyedül a csöveket kellett kifizetnünk, ami kb. 100.000.-Ft-ba került. Ez 
jegyzőkönyvben lesz, de megkeresem.  
 
Németh Attila Képviselő elmondta, legyen meg, nekünk a tájékoztatás a legfontosabb. Sokszor úgy 
van, hogy bizonyos dolgokat az emberektől tudunk meg.  
 
Győrfi András Képviselő elmondta, hogy félévvel korábban elvi döntés volt róla, bennem is dereng 
valami, emlékeztettél rá, hogy ezt a februári ülésen elfogadtuk, nem gondoltam, hogy annak a 
projektnek majd még ekkor is lesznek kiadásai, magamban nem raktam össze. Nekünk ilyen kérdéseink 
felmerülnek, ilyen kérdésekkel megállítanak és ezek az információk csak nálad vannak meg, aki napi 
szinten ezzel foglalkozol. Mi havi szinten egyszer. Módosítanám ezt úgy, hogy a nem működési célú 
kiadások, tehát bérek, villanyszámla stb. természetesen nem. 
 
Földi László Képviselő elmondta, hogy mindennek meg van miértje, teszem fel szegélykő 
közfoglalkoztatás, akkor azt se, mert az közfoglalkoztatási program.  
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy még egyszer elmondom. A legegyszerűbb az lenne, ha 
valaki, akit érdekel bejönne, veszi az OTP utalványokat végig lapozza és megkérdezi, hogy ez mi volt. A 
legköltséghatékonyabb is lenne, mert akkor a pénzügyesnek nem kellene ezzel foglalkozni. Ezért kellene 
átgondolni.  
 
Csizi Csaba Képviselő kérdezte, kérdezték tőlem, hogy a bolt mellett a gyeprács az utca végéig lesz 
csinálva vagy meddig lesz a Berki lápáig?  
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy igen. Addig lesz rajta nagyobb forgalom. Ha befejezték 
a tábort jönnek vissza és folytatják.  
 
Csizi Csaba Képviselő kérdezte, hogy a mi utcánkban a fa oszlopokat letették, jobbra 15 m, balra 30 
m, az nincs 30 m, az is meg lesz csinálva? Kérdezték tőlem, csak tudjak válaszolni.  
 
Lukács László Polgármester elmondta, ha a táborral kész vannak, utána folytatják az Ady E. utcai 
árkot, ha azzal kész vannak, akkor a Berki lápa kifelé vezető útnak a vége, nem lett leaszfaltozva, azt 
fogják lebetonozni, ez is a közmunkában van benne. Azt követően ilyen munkákra is sor kerülhet, mert 
a közfoglalkoztatásban vállaltak ezzel meglesznek.  
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Németh Attila Képviselő elmondta lezárásképpen, jó lenne, ha néha kapnánk egy-két mondatban 
tájékoztatást, hogy amit megterveztünk, abból mi lett megcsinálva. 
 
Földi László Képviselő elmondta, hogy negyedórával testület előtt be lehet hozni a számlákat és át 
lehet nézni. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy mondok egyszerűbbet, a testületi ülés végén 
kérdezzetek, hogy milyen terveink vannak a következő időszakra vagy mit végeztünk el.  
 
Földi László Képviselő elmondta, hogy jó, igazán ennyi lett volna az egész. Egyetlen kérdésem lenne, 
hogy 15-ös főkönyvi számon, befejezetlen beruházások, miért nyitottunk 332 Millióval, annyi dolgunk 
nincs aktiválva? Tudom ez majd beszámolókor. Az olyan, mintha beszereztünk volna valamit vagy 
építünk egy épületet és nincs aktiválva. Nem vagyon, hanem még befejezetlen beruházás, ez nagyon 
nagy érték. Ekkora kivitelezéseink nincsenek.  
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy addig amíg itt volt a könyvelő tudtam, meg láttam.  
 
Földi László Képviselő javasolta, hogy a polgármesteri jelentéssel együtt szóbeli tájékoztatás a 
folyamatban lévő beszerzésekről.  
 
Kiss Miklós Dániel Alpolgármester elmondta, hogy Polgármester úrnak volt egy olyan javaslata, 
hogy visszamenőleg nézzünk bele egy alkalommal, az lehet, hogy nem rossz dolog.  
 
Lukács László Polgármester elmondta, ahhoz nem kell határozat sem, ha a képviselők bejönnek 
kérhetnek egy hónapot és lapozhatják.  
 
Kiss Miklós Dániel Alpolgármester elmondta, beszéljünk róla, hogy csinálunk-e ilyet vagy nem? 
 
Földi László Képviselő elmondta, hogy nem kell határozat.  
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy a 2. pont 6 hónapra visszamenőleg pénztár, bank 
naplóba való betekintés. Önkormányzatnál nincs olyan, mint a vállalkozóknál. 
 
Földi László Képviselő elmondta, ha a Pénzügyi Bizottság vagy a Képviselő-testület igényli akkor 
akármikor betekinthet munkaidőben. Egy számla többet mond egy laikus embernek. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy akkor ezzel sem kell foglalkozni? 
 
A Képviselő-testület egyhangúan egyetértett, hogy nem kell vele foglalkozni.  
 
Lukács László Polgármester elmondta, a 3. pont a 2023-as év gazdasági mérlege. Itt az volt a 
probléma, hogy azt bizonygattam, hogy a jutalomnak meg lesz a fedezete és hogy ki lesz fizetve 
minden. Erre a válaszom, hogy a 2023. november 16. napján tartott ülésen elmondtam, azt továbbra is 
fenntartom, nem lett hiány, működtetni tudtuk a tábort, ki lett fizetve az alapítvány a Képviselő-testület 
által meghatározott mértékben, nem volt nagy értékű kifizetetlen számlánk év végén. A jutalmat két 
részletben vettem fel decemberben, miután rábeszélt a pénzügyes, hogy az első háromhavi jutalom 
részletet minden gond nélkül ki lehet nekem utalni, majd miután mindenki megkapta a jutalmát, azután 
lett nekem kifizetve a második háromhavi jutalom részlet. A következő, hogy 2023. novemberében úgy 
álltunk, hogy 15-17.000.000.-Ft-ot már kifizettünk, az akkor szükségesnek vélt 20.000.000.-Ft-ból, és 
ami kellett a táborra, amiről határozat született, azt mindent kifizettünk. 2023. évben a KBK 
Közalapítvánnyal kapcsolatos Képviselő-testületi döntések, az alapítvány kérésének megfelelően a 
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közfoglalkoztatásra adtunk pénzt, illetve az önkormányzati rendeletben korábban megszabott 1.150.000 
Ft-ot ugyancsak a Képviselő-testület határozatának megfelelően kifizettük, illetve 940.000.-Ft plusz 
támogatást adtunk. A közalapítvány 3.000.000.-Ft-ot kért 2023-ban, azt a 2024. évi költségvetésbe 
beépítettük és azt ki is fizettük. A Művelődési Ház fűtésének megoldásával kapcsolatban megnéztük a 
2022. évi jegyzőkönyveket és nem találtunk utalást a leírt anyagban, elképzelhető, hogy a Képviselő-
testületi ülés után beszélgettünk erről a témáról, de testületi döntés nem volt benne. Először február 28-
án javasolta Németh Attila, hogy meg kellene oldani és akkor hoztunk olyan döntést, hogy kérjen 
árajánlatot, amit meg is kaptunk, annak megfelelően március 26. napján emailben megkerestem a 
Kazincbarcikai Tankerületi Központot, akik kétszer is jártak kint úgy, hogy bevontak minket is és 
megnézték a helyszínt. 
 
Győrfi Péter Képviselő elmondta, beszéltem a KBK Közalapítvány Elnökével, aki valószínűleg abban 
hibázott, hogy amit 2022. decemberéig kellett kérni a gázelszámoláshoz, hogy más kategóriába essen, 
azt lehet nem teljesítette. Ezt nem lehet esetleg visszamenőleg kérni? Nem emiatt lett ennyire drága a 
gázunk? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, a gázunk emiatt lett ennyire drága, de mi szinte az összes 
drága gázt megfinanszíroztuk neki. Itt az a kérdés, hogy mi lett a pályázati pénzzel? 
 
Németh Attila Képviselő elmondta, hogy azt költötte el a gázra. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, de a gázt mi kifizettük. 
 
Németh Attila Képviselő elmondta, nem lett minden kifizetve. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy de, ki lett. Amit kifizettünk számlákat 2021. december 
3. napjától 2022. december 6-ig volt egy elszámoló számla 137.000.-Ft, volt közben három részlet, egy 
150.000.-Ft, egy 196.000.-Ft és egy 195.000.-Ft-os számla, majd kaptak még egy elszámoló számlát 
2023. 03.22. napján 1.561.000.-Ft-ról, ezt is kifizettük. Aztán még egy elszámoló számlát kaptak 
2.435.000.-Ft-ról, összesen az önkormányzat 5.086.200.-Ft-ot adott át az alapítványnak. Az ő összes 
gázszámlájuk pedig 5.675.000 Ft, tehát durván 600.000.-Ft az az összeg, amit az önkormányzat nem 
fizetett ki, illetve lesz még egy számlája mert 2023. december 7-től még nincs számlájuk, ami 
remélhetőleg nagyon kevés lesz, vagy nullás mert nem sokkal utána már rá lett kötve a hőközpontra. 
Még egyszer mondom a rendelkezésre álló számlák és adatok alapján 5.675.000.-Ft-ot fizettek ők ki és 
ehhez mi 5.086.000.-Ft-tal járultunk hozzá. Tehát nem a gáz miatt.   
 
Győrfi Péter Képviselő elmondta, akkor a rendezvényeket fizették ki lehet a pályázati pénzből. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, nem tudom, hogy a pályázatban mire kapták a pénzt és nem 
tudom mire használták fel, én csak azt tudom, hogy az EFOP-nál volt 2022. évben 3.281.000.-Ft 
zárójuk, majd 2023. november 16-án már csak 1.094.000.-Ft és december 16-án pedig már csak 
898.000.-Ft volt az EFOP-os számlán. Nem tudom, hogy például, amit szolgáltatások ár-bevételeként 
benne van a könyvelésükben 6.800.000.-Ft, hogy az mi és hova lett? 
 
Németh Attila Képviselő elmondta, én visszamenőleg megnéztem 2020-ig amik fent vannak, amikor 
bejelentette a Kormány, hogy energiaáremelés lesz, akkor biztos, hogy emlékszik rá mindenki, ha 
bekerült a testületi anyagába, ha nem, hogy utána beszéltünk róla, hogy ezt rá kellene kötni amilyen 
hamar csak lehet. A döntés elképzelhető, hogy csak februárban született meg, de egyértelmű, hogy a 
gázszámla, ami magas a Művelődési Házban, azt nem vitatja senki, viszont abban én bízok, hogy most 
ezt sikerült lecsökkenteni. A jegyzőkönyvekben visszamenőleg rengeteg olyan dolgot nem találtam, 
amikről beszélgettünk és ami az emlékezetemben itt van.  
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Lukács László Polgármester elmondta, az lehetséges, hogy testületi-ülés után beszélgettünk, de 
minden ülésünk meg van hangfelvételen. Most azt is kértem, hallgassák már vissza, hogy rosszul van-e a 
jegyzőkönyvben, az ÖNHIKI-s részt.  
 
Németh Attila Képviselő elmondta, hogy az 2012-es. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy azt írtad, hogy 2023.11.16-ai.  

Németh Attila Képviselő elmondta, hogy amikor azt mondtad, hogy mi már egyszer ezt eljátszottuk 

Győrfi Andrással, ezt azért írtam le. Most sem akarunk akadékoskodni.  

Lukács László Polgármester elmondta, hogy annak, hogy nem találsz meg benne bizonyos dolgokat 

több oka is lehet, a törvény azt mondja ki, hogy csak a lényeget kell leírni, másrészt többször rátok kell 

szólni, mert egyszerre beszéltek és nem lehet érteni ki mit mond, rövid közbeszólásokat pedig nem 

tudunk leírni, ha egyszer már valaki beszél. 

 
Győrfi András Képviselő elmondta, szerintem zárjuk le ezt a dolgot, el kell ismernünk, hogy korábban 
kellett volna meglépni a fűtés átalakítását, és ez szerintem sok éves gondolkodás végén derült ki, ha 
korábban meglépjük, megspóroltunk volna rengeteg gázszámlát, amit most ki kell fizetnünk. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, ki is fizettük. Másrészt az az átalakítás, annak idején amikor a 
Művelődési Házban korszerűsítették a fűtést, azért járult hozzá az önkormányzat és azért lett meglépve, 
mert akkor még csak elavult, nagyfogyasztású gázkazánok voltak és sokkal korszerűbb volt, amit a 
Művelődési Házba beépítettek és nem is volt semmi baj addig, amíg fel nem emelték a gáznak az árát. 
Ugyanannyit fizettünk a gázért, amíg át nem adtuk a tankerületnek, mint korábban. Ez most élesedett 
ki, amikor felemelték a Művelődési Háznak a gáz árát. Tehát megléphettük volna korábban is, csak nem 
lett volna különösebb értelme. A másik kérdés, hogy amikor a faapríték tüzelésű kazánt beüzemeltük, 
akkor már lehetett volna azon gondolkodni, hogy esetleg összekössük a Művelődési Házzal, de akkor is 
ugyanez lett volna, hogy a tankerület hozzájárulása nélkül az ő hőközpontjukhoz mi nem nyúlhatunk 
hozzá. 
 
Győrfi András Képviselő elmondta, én arra emlékszem, amikor azt kalkuláltad, hogy ha nem lesz 
megfelelő képzettségű közfoglalkoztatottunk aprítékkal fűteni, akkor inkább bekapcsoljuk az összes 
gázkazánt, mert akkor az lesz az olcsóbb. Itt a 1,5-2 év késlekedés és az extrém magas árak, illetve 
emlékszem az Idősek Otthonánál is felmerült az aggódás a gázszámlák miatt, de előre nem tudtad 
megmondani, hogy milyen besorolásba kerülhet az épület, lakossági vagy közüzemibe. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, a személyzetre visszatérve egyedül Győrfi Tivadar az, akire 
nyugodt szívvel rá lehet bízni a kazánt, mert nagy felügyeletet igényel. 
Kérdezte, hogy van-e valakinek még ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele? 
 
További hozzászólás, észrevétel, javaslat nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot az alábbiak szerint: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

……./2024.(IV.18.) határozata 

tájékoztatás kéréséről a folyamatban lévő beszerzésekről  
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Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 

megtárgyalta és úgy határoz, hogy a „Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról” napirenddel együtt szóbeli tájékoztatást kér a folyamatban lévő beszerzésekről.  

                                                                                      Felelős: Polgármester 

                                                                                      Határidő: szövegben 

 
Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

41/2024.(IV.18.) határozata 

tájékoztatás kéréséről a folyamatban lévő beszerzésekről  

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 

megtárgyalta és úgy határoz, hogy a „Polgármesteri jelentés a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról” napirenddel együtt szóbeli tájékoztatást kér a folyamatban lévő beszerzésekről.  

                                                                                      Felelős: Polgármester 

                                                                                      Határidő: szövegben 

 
6. Döntés Dédestapolcsány Község Településrendezési Eszközeinek – több részterületre szóló 

– módosítása véleményezési szakaszának lezárásáról. 

A településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel összefüggő 
partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 15/2017.(X.31.) önkormányzati rendelet 
hatályon kívül helyezése 
Előterjesztő: Polgármester 

 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv mellékletét képező előterjesztés alapján tárgyalta a napirendet. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, ahogy már korábban is mondtam, pénteken a Megyei 
Főépítész meg a mi Főépítészünk együttműködésével megszületett az a jegyzőkönyv, amivel a Megyei 
Főépítész, illetve a hivatal kisebb módosításokkal, egyetért. Például, hogy a Szabadság úton a 
legminimálisabb, 7,5 méteresre szerettük volna az utat, lett volna benne egy kis törés, de erre azt 
mondta a Főépítész, hogy ilyen törést már nem lehet beletenni, és egyenes vonalakkal kell megoldani. A 
lényeg az, hogy ezt most nekünk el kell fogadnunk, nekem pedig nyilatkozni kell, hogy megtörtént a 
partneri egyeztetés. 
Kérdezte, hogy van-e valakinek ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele? 
 
Hozzászólás nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot a jegyzőkönyv 
mellékletében foglaltak szerint. 
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
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Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

42/2024. (IV.18.) határozata 

Döntés Dédestapolcsány Község Településrendezési Eszközeinek – több részterületre 

szóló – módosítása véleményezési szakaszának lezárásáról 

 
Dédestapolcsány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (1) bekezdés 
b) pontja és az épített környezet alakításáról és védelméről szóló 1997. évi LXXVIII. törvény 6.§ (1) 
bekezdése szerinti feladatkörében eljárva, a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának 
rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 419/2021. (VII. 15.) 
Korm. rendelet 66.§ (7) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján a következő határozatot hozza: 
 
1. Dédestapolcsány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete tudomásul veszi, hogy 

Dédestapolcsány Község Településrendezési Eszközeinek – több részterületre szóló – módosítása 
kapcsán a véleményezési szakasz lefolytatásra került.  

 A 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 66. § (1) bekezdése alapján az E-TÉR egyeztetési felületére 
és honlapjára feltöltésre került Dédestapolcsány Község Településrendezési Eszközeinek – több 
részterületre szóló – módosítása. A véleményezési szakaszról előzetes véleménykérés és Felhívás 
lett közzé téve. A 419/2021. (VII. 15.) Korm. rendelet 64., 65. és 66.§ előírásaival összhangban, az 
Önkormányzat írásban várta a véleményezésre jogosult szervek és a partnerek észrevételeinek és 
javaslatainak E-TÉR felületre való feltöltését. 

 A jogszabályban meghatározott időn belül partneri észrevétel nem érkezett, amelyről – jelen 
határozat 1. mellékletét képező – Polgármesteri nyilatkozat készült. 

 A véleményezésre jogosult szervek (államigazgatási, érintett önkormányzati és egyéb szervek) 
beérkezett véleményeire Tervezői válaszok kerültek megfogalmazásra, mely a 2024. április 12.-én 
megtartott eltérő vélemények tisztázásáról szóló Egyeztető tárgyalás meghívójához csatolásra 
került. Az Egyeztető tárgyalás Jegyzőkönyve jelen határozat 2. mellékletét képezi. 

 
2. Dédestapolcsány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Egyeztető tárgyalás 

jegyzőkönyve alapján véglegesített, jelen határozat 3. mellékletét képező Tervezői válaszokat 
elfogadja, egyben megállapítja, hogy eltérő vélemény nem maradt fenn.  

 
3. Dédestapolcsány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Dédestapolcsány Község 

Településrendezési Eszközeinek – több részterületre szóló –módosításával kapcsolatos partneri 
véleményezést, egyben a véleményezési szakaszt lezárja. 

 
 1. melléklet: Polgármesteri nyilatkozat 
 2. melléklet: Egyeztető tárgyalás jegyzőkönyve 
 3. melléklet: Egyeztető tárgyalás alapján véglegesített Tervezői válaszok 
 

Felelős: polgármester 

Határidő: azonnal 

 
Lukács László Polgármester elmondta, ehhez kapcsolódik, hogy nekünk korábban már volt egy 
partnerségi rendeletünk, ami idejétmúlt és legtöbb helyen már hatályon kívül is helyezték, szólt a 
tervező, hogy ezt nálunk is ideje volna megtenni. Így a következő javalatom ez lenne. A lényege az, 
hogy korábban össze kellett hívni lakossági fórumot, most pedig mindent az E-TÉR felületre kell 
felrakni és ha valaki kíváncsi rá, vagy szeretne módosítani, akkor a Kormányrendelet szerint ezt ott 
teheti meg. 
 
Győrfi András Képviselő kérdezte, aki tudja, hogy érinti a rendezési terv, az tudja, hogy hol keresse? 



15 

 

 
Lukács László Polgármester elmondta, elvileg igen. 
Kérdezte, hogy van-e valakinek még ezzel kapcsolatban kérdése, észrevétele? 
 
További hozzászólás, észrevétel, javaslat nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsátotta a rendelet-tervezetet a jegyzőkönyv mellékletében 
foglaltak szerint. 
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a rendelet-tervezetet elfogadta és a következő 
rendeletet alkotta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének  
5/2024. (IV. 19.) önkormányzati rendelete 

a településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel összefüggő 
partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 15/2017.(X.31.) önkormányzati rendelet 

hatályon kívül helyezéséről 
 
Az elfogadott rendelet teljes szövege jelen jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
7. Bánvölgye Élménytábor üzemeltetésével, fejlesztésével kapcsolatos javaslat 
    Előterjesztő: Polgármester  
 
Lukács László Polgármester elmondta, azért, hogy a Bánvölgye Élménytábor működni tudjon, kell 
foglalkoznunk a Tábor vezető beadványával. Felsorolt néhány dolgot, ami valóban jó volna, ha a 
táborban megvalósulna: 

- A tábor környezetének szebbé tétele céljából virágok ültetését javaslom az étterem terasz 
korlátjára, konyha korlátra, illetve a pavilon korlátra, recepció előtti kis földes rész 
parkosítására. 
Az igény jogos lenne, és nem is kerül túl sokba, de nem nélkülözhetetlen a tábor működéséhez. 

- Nemzeti zászló, zászlórúd beszerzése, illetve annak a rendbetétele 
A zászlót megkapta, volt készleten, de jó volna lefesteni a zászlórudat, de azt a fiúk talán meg tudják 
oldani. 
 
Földi László Képviselő kérdezte, hogy a zászlórúd az, ami a röplabdapályánál található? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy igen. 
 

- Megállító tábla az út mellé. 
Erre megkérte az árajánlatokat és a legjobbat a kazincbarcikai Fignar Reklám Grafika Kft. adta, nem 
egy jelentős összeg, szerintem olyan 60-70.000.-Ft plusz még a keret, de arra még a Gortech Kft. nem 
adott ajánlatot, de csak kellene az út mellé, hogy tudják, hogy hogy kellene megállni és egyébként két 
oldalas tábla lesz. 

- A fedett pavilonban jelenleg csocsó asztal áll rendelkezésre. Javaslom továbbá csukható ping-
pong asztal, darts tábla, vagy akár biliárd-asztal beszerzését (akár használtan is). Hiszem rossz 
idő esetén ez az egyetlen hely, ahol a csoportok eltölthetik a szabadidejüket. 
Egyetértek vele, de nem feltétlenül szükséges ahhoz, hogy működjön a tábor. 

- Apartmanok ablakára sötétítő függöny vagy roló beszerzése (jelenleg sima függöny van, így a 
pavilonból belátás nyílik az apartmanokba) 
Ezt célszerű volna, nem is nagy költség, esetleg öt ablakról van szó csak. 
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- Éttermi asztalokra abroszok beszerzése, elsősorban rendezvényekre fehér színű, 
szervízeszközök beszerzése tálaláshoz, egyelőre a májusi rendezvényhez pecsenyés tányérra és 
abroszra van szükség. 
A tábornak vannak abroszai, nem vadonatúj, de szerintem használható, és egyelőre ennek a beszerzése 
elhalasztható és nem néztem még meg a régi táborból milyen eszközöket vettünk át, de úgy emlékszem 
eddig csak egy konfirmálást szeretnének a táborban lebonyolítani. 

- Szabadidős játékokhoz felszerelés beszerzése, focikapu háló +labda, kosárlabda palánk 
rendbetétele, röplabda háló + labda, társasjátékok, sakk, kártya 
Szerintem fel kell hívni azoknak a figyelmét, akik jönnek táborozni, hogy gondoskodjanak ilyen téren 
magukról. Jó lenne, ha nálunk is lenne, de egyelőre még nem létszükség. 

- Sütögetéshez felszerelések, bogrács, nyárs 
Ismét nem elengedhetetlen. 

- Kérem a közös női zuhanyzónak a rendbetételének megfontolását, átgondolását. Javaslom a 
régi zuhanytálca helyett, járólappal történő kialakítását, ahogyan korábban már a férfi 
zuhanyzóban kialakításra került. A jelenlegi zuhanytálca az én meglátásom szerint veszélyes és 
csúnya, hiszen a festék válik le róla, amely felsértheti a gyermekek lábát. 
Tény, hogy nem túl szép, de tavaly, amikor az előző táborvezető kitakarítatta, akkor az eléggé 
használhatónak tűnt és azt gondolom most erre sem telik nekünk. 

- Retró faházakba 18 db 90*190 cm-es szivacs matrac beszerzése 
Az új ágykeretek nagyobbak, mint a régiek voltak, vagy visszarakjuk a régi ágyakat vagy berakjuk az 
újakat, amik jobban néznek ki és a régi szivacsok visszatétele sem szerencsés. 
 
Földi László Képviselő kérdezte, lehet tudni, hogy milyen árat kaptunk? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, nem láttam még az árajánlatot, de szerintem olyan 30.000 
Ft/db-ért már lehet szivacsot kapni bele. 
 

- DIGI Tv beszerelése az új faházakba, közösségi terekbe 
Megint nem annyira fontos, hogy arra most költsünk. 

- Internet: három Vodafone előfizetés a konyha, recepció és közösségi térben vendégek részére 
Egy már megvan, tehát még kettő kellene és célszerű mivel a vendégeknek is jó volna, illetve a konyha 
és recepció között nincs akkora távolság, hogy egyet közösen ne tudnának használni. Fontos, hogy 
legyen, de nem tudom, hogy kell-e három. 

- Elsősegély doboz beszerzése 
Ez fontos, feltétlen kell. Egy doboz 51-100 főig 12.245 Ft nem nagy összeg. 

- Porral oltó készülékek hitelesítése és beszerzése 
Van már néhány árajánlat, 160-200.000 Ft-ig 20-30 db készülékre. Korábban már volt ebből 9-10, 
szerintem, ha annyit rendbe teszünk, ha kell vásárolunk és az elég ahhoz, hogy egyelőre elinduljunk. Ha 
kijön a tűzoltóság és azt mondja, hogy kell még vásárolni, akkor kénytelenek leszünk azt megvenni. 
Nekünk nagyon kedvezően karbantartja egy ózdi vállalkozás a készülékeket, mert akik a hivatalnak 
csinálták, ők jóval drágább áron dolgoztak. 

- Szilveszteri árajánlat. Ebből kifolyólag kérdésem szezonálisan vagy egész évben fogadunk 
vendégeket?  
Ha szilveszterre jönnének akkor nyilván az étterem kell, ott jelenleg nincs fűtés. A kérdés, hogy hoz-e 
annyit egy szilveszteri foglalás, hogy a fűtést meg tudjuk oldani? Bár, ha tudnánk, hogy ősszel is lesznek 
vendégek akkor érdemes lenne ezzel foglalkozni. 
 
Földi László Képviselő elmondta, még ősszel is foglalhatnak szilveszterre, ha úgy alakul. 
 

- Roma Önkormányzat foglalása Miskolcról 
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Nem tudom, hogy hogyan tudjuk biztosítani, ha károkozás történne az megtérüljön. A kérdés az, hogy 
milyen ajánlatot adjunk? 
 
Győrfi Péter Képviselő kérdezte, mennyien jönnének? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, kb. 54 fővel. 
 
Németh Attila Képviselő kérdezte, milyen korosztály? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, azt nem tudom, gyerekek. Ebben kellene állástfoglalni. 
 

- Tisztaruha raktár polcaira viaszos vászon beszerzése 12 méter és bruttó 1.400 Ft/méter  
Ahhoz, hogy a tiszta ruhákat rárakják a polcokra szerintem az kell. 
 
Amit pedig a Tábor vezető nem írt, de én feljegyeztem, az a konnektorokra, vezetékekre kb. 
1.000.000 Ft körüli összeg, ami pluszban fog jelentkezni, illetve aminek a költségét pontosan nem 
tudom, az a konyhában a tűzhely mellett a földön voltak a dugaszoló aljzatok, ami nem volt úgy 
megfelelő és kellett egy dobozt berakni. Illetve annak idején amikor a villanyt szerelték nem lett kiépítve 
az elektromos rolóknak az áramellátása, azt is meg kell fizetnünk., ez elérheti összeségében akár a 
2.000.000 Ft-ot is. 
 
A következő lényeges dolog a gondnoknak a megbeszélése, most a konyhán 4-en vannak, ami szerintem 
is sok, kérdeztem Kórik Norbertet, aki azt mondja a két konyhai kisegítőre rámerné bízni a főzést, de az 
új szakácsra nem, mert még nagyon tanul. Itt a kérdés az, hogy a gondnokot tegyük-e vissza gondnoki 
állásba, mert a táborvezetőnek szüksége lenne rá, vagy engedjük el a szakácsot és vegyünk fel egy másik 
gondnokot? 
 
Győrfi András Képviselő kérdezte, végzett szakácsra van szükségünk? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, hogy igen. 
 
Győrfi András Képviselő elmondta, inkább azt mondom, ha gyenge a szakács, hogy a próbaidő végén 
adjunk neki egy újat, hogy kicsit szorgalmasabb legyen. 
 
Győrfi Péter Képviselő elmondta, itt most az a baj, hogy a Tábor vezető Ildikót kéri, de a 
konyhafőnök azt akarja, hogy Ildikó maradjon a konyhán. 
 
Földi László Képviselő elmondta, mert olyan embere van, akire rámeri bízni a konyhát. 
 
Győrfi Péter Képviselő elmondta, mi ezt nem látjuk, ha Kórik Norbert szerint nem meri rábízni a 
főzést az új szakácsra, akkor inkább olyan kellene, aki tud is főzni. 
 
Győrfi András Képviselő kérdezte, lehet még a fiatal szakácsban bízni vagy tényleg el kell engedni? 
 
Győrfi Péter Képviselő elmondta,  hogy a konyha vezető szerint, el kellene engedni. 
 
Németh Attila Képviselő elmondta, szerintem nem nekünk kellene dönteni arról, hogy ki maradjon 
ott. Ezért van Norbert, neki kell látnia, hogy ki, hogy működik, illetve a wifi problémára az elején 
szeretnék reagálni, hogy a tábort annak idején mi Ferencz Dénestől úgy vettük át, hogy le volt fedve 
internettel. Azzal mi lett? 
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Lukács László Polgármester elmondta, hogy amit átvettünk az ott van most is. 
 
Németh Attila Képviselő elmondta, ha jól emlékszem három router volt, ami lefedte az egész tábort. 
 
Kiss Miklós Dániel Alpolgármester elmondta, a nyilvános internetet én leválasztanám a dolgozóitól. 
 
Németh Attila Képviselő elmondta, nekem még az lenne a javaslatom, hogy meg kellene próbálni 
beszerezni pl. a játékokat és egyéb eszközöket a faluból is. Ugyanis valóban fontosak lennének azok az 
eszközök, amik a kültéri szórakozást biztosítanák. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, rendben, akkor a Tábor vezető majd egyeztet erről veletek. 
 
Győrfi András Képviselő kérdezte, milyen lehetőségünk van arra, hogy nyári közfoglalkoztatási 
programot szervezzük fiatalkorúaknak, aminek tökéletes helyszínt biztosítana a tábor és sokat is 
tudnának ott segíteni, tevékenykedni? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, ha jelentkeznek nálunk, hogy szeretnének nyáron dolgozni, 
akkor a jelentkezők számának megfelelően tudunk létszámot igényelni a munkaügyi központtól. Az 
elmúlt két évben senki nem jelentkezett, pontosabban egy fő, miután lezárták a jelentkezési lehetőséget. 
 
Győrfi András Képviselő elmondta, az önkormányzat meghirdethetné, hogy az érdeklődők 
jelentkezését várjuk. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, jelentkezhetnek Turóczi Szilvinél, ő foglalkozik a 
közfoglalkoztatással, illetve leadja majd az igényt amikor ez aktuálissá válik. 
 
Kiss Miklós Dániel Alpolgármester elmondta, hogy a gondnokról pedig szerintem Kórik Norbertet 
kell megkérni, hogy tegyen javaslatot. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, rendben, reggel felhívom. 
 
Németh Attila Képviselő kérdezte, hány faház lett most villamosítva? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, 9-et rendeltünk meg, de azt mondtuk, hogy úgy csinálja meg, 
hogy ő az érintésvédelmi jegyzőkönyvet mind aláírja, hogy az biztosított, a két nagyon rosszba is 
berakta a szekrényt, de használható csak 9 db. 
 
Németh Attila Képviselő elmondta, a molinót nem tudom ki rakta fel, de azt beszéltük, hogy a csúnya 
vakolatot eltakarhatná, de nem úgy sikerült feltenni és érdemes lenne átigazítani. 
 
Lukács László Polgármester elmondta, azt még Váradi György rakta fel. Még nem döntöttünk arról, 
hogy mi legyen a Roma Önkormányzat ajánlatával? 
 
Földi László Képviselő elmondta, egyelőre még várjunk vele. 
 
Győrfi Péter Képviselő kérdezte, hány éjszaka lenne? 
 
Lukács László Polgármester elmondta, elég sok, legalább azt hiszem egy hét. Akkor ezt majd a 
Tábor vezető megoldja, a szilveszterit pedig elhalasztjuk. 
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Amivel most szembesültem az az, hogy a Fapuma büféhez a tábornál van egy almérő, mivel tőlünk 
kapja az áramot és így már le tudnánk mérni a fogyasztását és tovább számlázhatnánk. Kérdés, hogy 
számlázzuk-e tovább vagy ne? 
 
Földi László Képviselő elmondta, ne számlázzuk tovább, inkább kérjünk például fűnyírást. 
 
Németh Attila Képviselő elmondta, meg kellene mérni a fogyasztást szerintem, nem kis fogyasztása 
lehet, és annak tükrében kellene ellenszolgáltatást kérni. 
 
Földi László Képviselő elmondta, amikor beszéltünk a gondnoki állásról, én rá is gondoltam Kapui 
Zoltánra, hogy ő is jó lenne 4 órásban és ha a konyhára is sikerülne egy nyugdíjas 4 órás dolgozót 
alkalmazni, akkor a másik szakács helyett kapnánk egy konyhai kisegítőt, illetve egy gondnokot, ami azt 
jelenti, hogy Ildikó, ha tudna konyhán is lehetne és a gondnoki feladatait is elláthatná. 
 
Lukács László Polgármester kérdezte, van-e valakinek egyéb kérdése, észrevétele, javaslata? 
 
További hozzászólás, észrevétel, javaslat nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot az alábbiak szerint: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

…../2024.(IV.18.) határozata 

a Bánvölgye Élménytábor üzemeltetésével, fejlesztésével kapcsolatos javaslatról 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 

megtárgyalta és úgy határoz, hogy az Önkormányzat tulajdonában álló Bánvölgye Élménytábor (3643. 

Dédestapolcsány, Bán-völgye utca 1.) működéséhez az alábbi beszerzéseket fogadja el: 

- Megállító tábla az út mellé 

- Apartmanok ablakára sötétítő függöny vagy roló beszerzése 

- „Retró” faházakba 18 db 90*190 cm-es szivacs matrac beszerzése 

- Vodafone 3 db előfizetés 

- Elsősegély doboz beszerzése 

- Porral oltó készülékek hitelesítése, beszerzése 

- Tisztaruha raktár polcaira viaszos vászon beszerzése 

                                                                                      Felelős:  Tábor vezető 

                                                                                      Határidő: értelemszerűen 

 
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

43/2024.(IV.18.) határozata 

a Bánvölgye Élménytábor üzemeltetésével, fejlesztésével kapcsolatos javaslatról 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 

megtárgyalta és úgy határoz, hogy az Önkormányzat tulajdonában álló Bánvölgye Élménytábor (3643. 

Dédestapolcsány, Bán-völgye utca 1.) működéséhez az alábbi beszerzéseket fogadja el: 
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- Megállító tábla az út mellé 

- Apartmanok ablakára sötétítő függöny vagy roló beszerzése 

- „Retró” faházakba 18 db 90*190 cm-es szivacs matrac beszerzése 

- Vodafone 3 db előfizetés 

- Elsősegély doboz beszerzése 

- Porral oltó készülékek hitelesítése, beszerzése 

- Tisztaruha raktár polcaira viaszos vászon beszerzése 

                                                                                      Felelős:  Tábor vezető 

                                                                                      Határidő: értelemszerűen 

 
- Kis József  (Táncsics M. u.) és Kalányos Levente (Hunyadi J. u.) közterülettel kapcsolatos 
   kérelme 

 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsájtotta Kalányos Levente (Hunyadi J. u.) közterülettel 

kapcsolatos kérelmével kapcsolatban a Műszaki és Pénzügyi Bizottság javaslatát a következők szerint:   

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

……../2024.(IV.18.) határozata 

Kalányos Levente (Hunyadi J. u.) közterülettel kapcsolatos kérelméről  

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 

megtárgyalta - a Műszaki Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján - úgy határoz, hogy a 

VOLÁNBUSZ Zrt-től hozzájáruló nyilatkozatot kér a Hunyadi J. utcai „Italbolt” megjelölésű 

autóbuszmegállóban kapubejáró kialakításához.  

                                                                                      Felelős: Polgármester 

                                                                                      Határidő: értelemszerűen 

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

44/2024.(IV.18.) határozata 

Kalányos Levente (Hunyadi J. u.) közterülettel kapcsolatos kérelméről  

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 

megtárgyalta - a Műszaki Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján - úgy határoz, hogy a 

VOLÁNBUSZ Zrt-től hozzájáruló nyilatkozatot kér a Hunyadi J. utcai „Italbolt” megjelölésű 

autóbuszmegállóban kapubejáró kialakításához.  

                                                                                      Felelős: Polgármester 

                                                                                      Határidő: értelemszerűen 

 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsájtotta Kis József  (Táncsics M. u.) közterülettel 
kapcsolatos kérelmével kapcsolatban a Műszaki és Pénzügyi Bizottság javaslatát a következők szerint:   
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

……../2024.(IV.18.) határozata 

Kis József  (Táncsics M. u.) közterülettel kapcsolatos kérelméről 
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Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 
megtárgyalta - a Műszaki Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján - úgy határoz, hogy a 
Táncsics M. utcában a Hunyadi J. utcai elágazástól 2 db „Megállni tilos” táblát helyez ki, 30 m-es 
kiegészítő táblával.    

                                                                                      Felelős: Polgármester 

                                                                                      Határidő: értelemszerűen 

 

Dédestapolcsány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

45/2024.(IV.18.) határozata 

Kis József  (Táncsics M. u.) közterülettel kapcsolatos kérelméről 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete a tárggyal kapcsolatos előterjesztést 
megtárgyalta - a Műszaki Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslata alapján - úgy határoz, hogy a 
Táncsics M. utcában a Hunyadi J. utcai elágazástól 2 db „Megállni tilos” táblát helyez ki, 30 m-es 
kiegészítő táblával.    

                                                                                      Felelős: Polgármester 

                                                                                      Határidő: értelemszerűen 

Javaslat zárt ülés elrendelésére 
Előterjesztő: Polgármester 
 
A Képviselő-testület a jegyzőkönyv mellékletét képező előterjesztés alapján tárgyalta a napirendet. 
 
Lukács László Polgármester kérdezte, nyílt ülésre van-e valakinek kérdése, észrevétele, javaslata? 
 
Hozzászólás nem hangzott el. 
 
Lukács László Polgármester szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot a jegyzőkönyv 
mellékletében foglaltak szerint azzal, hogy a napirend sorszáma értelemszerűen megváltozott: 
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 fő képviselővel, 7 igen 
szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat nélkül a javaslatot elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
46/2024. (IV.18.) határozata 

zárt ülés elrendeléséről  
 
Dédestapolcsány Község Önkormányzata Képviselő-testülete – figyelemmel Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 46.§ (2) bekezdés a)-c) pontjában foglaltakra – 
zárt ülést rendel el az alábbi napirend tárgyalására: 
 
8. Önkormányzati tulajdonban lévő, értékesítésbe bevonható földterületek kijelölése  

Előterjesztő: Polgármester 
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9. Önkormányzati tulajdonban lévő erdőrészletből fa értékesítése  

Előterjesztő: Polgármester 

 
Lukács László Polgármester a Képviselő-testület nyílt ülését 16 óra 30 perckor bezárta.  
 
A Képviselő-testület ülése zárt ülésen folytatódott, amelyről külön jegyzőkönyv készül.  
 
 
 
      Kmf. 
 

 
 

                                                                
      Lukács László                                                                                 Dr. Herczeg Tibor  
      Polgármester                                                                                         Jegyző 

                                                                                                    Címzetes Főjegyző  

           


